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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor újítják végre fel a Kőbánya-Kispest 
vasútállomást?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Egy éve jelentette be a MÁV, hogy hamarosan elkezdődik a Kőbánya-Kispest vasútállomás 
felújítása.

Eltelt egy év, de a kőbányaiak és kispestiek, az állomáson naponta átszálló vidéki és budapesti 
polgárok továbbra sem tudnak arról semmit, hogy mikor kezdődik végre a régóta várt felújítás. Aki 
járt az elmúlt években az állomáson, az tudja, hogy az nem csak korszerűtlen és kényelmetlen, de 
számos helyen beázik, rozsdásodik, kimondhatatlanul rossz állapotban is van. Külön gondot okoz, 
hogy a mozgólépcsők állandó hibái miatt a peronok idős, mozgásukban akadályozott emberek 
számára megközelíthetetlenek.

Összességében ez az állomás jelenlegi állapotában a Főváros egyik szégyenfoltja. Az állomás 
használói nem tudnak további éveket várni arra, hogy a sok-sok ígéret után végre történjen valami.

Ezért kérdezem Miniszter Asszonyt:

Milyen lépések történtek az elmúlt évben az állomás felújítása ügyében?

Mikor kezdődik el végre a felújítás? Rendelkezésére áll-e a MÁV-nak az ehhez szükséges forrás?

Mikor vehetik birtokba majd az utazók a felújított állomást?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2021. február 4.
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Arató Gergely

Demokratikus Koalíció
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